
                                        Protokół Nr XXIX /2017 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu 31 maja  2017 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski witając zgromadzonych  uczestników Sesji, Dyrektorów Szkół, 

Przedszkola, Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Kierownika 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Oksie, Prezesa Stowarzyszenia Patryjotyczno-

Chrześcijańskiego Pana Chmielewskiego oraz Pawła Dąbrowskiego z 

opiekunami z WTZ. Przewodniczący Rady poinformował iż do porządku obrad 

dojdzie jedna uchwała w sprawie przyjęcia do realizacji,,Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Oksa na lata 2017-2020. Porządek obrad został 

poddany pod głosowanie. Wszyscy jednogłośnie byli za jego przyjęciem. Na stan 

15 radnych udział w sesji wzięli wszyscy  radni  zgodnie  z załączoną listą 

obecności.  Na sekretarza został powołany radny Pan Adam Popiół, który  wyraził 

zgodę .   

   Porządek obrad :  
   1.Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

   2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

   3. Interpelacje radnych. 

   4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zadaniach między Sesjami .  

   5. Informacja Powiatowego  Urzędu Pracy w Jędrzejowie o stanie bezrobocia na terenie 

        powiatu i gminy.         

   6 Informacja o wpływach z podatków i opłat lokalnych oraz umorzeniach i zwolnieniach  

       podatkowych za 2016 rok.  

   7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Oksie za 2016 rok. 

   8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Oksie za 2016 rok. 

   9. Podjęcie uchwał w sprawie : 

  - zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania  

    budżetu gminy za 2016 rok.   

  - zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zakładu Podstawowej Opieki 

    Zdrowotnej w Oksie za 2016 rok 

  - udzielenia absolutorium  dla Wójta Gminy Oksa z wykonania budżetu za 2016  

    rok 

                    - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2017 – 2020 

                     -zmiany w budżecie gminy na 2017 rok 



                     -przekazania skargi Komisji Rewizyjnej 

       -przystąpienia gminy Oksa do organizowanej Powiatowej Grupy Zakupowej  

        Energii Elektrycznej 

      - przyjęcia do realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Oksa  

         na lata 2017-2020 

  10. Zapytania i wolne wnioski. 

  11. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

  12..Zamknięcie obrad. 

 

 Ad. 3. 

 W interpelacjach radnych głos zabrali: 

Przewodniczący Rady poinformował iż zostanie  wręczona nagroda dla Pana 

Pawła Dąbrowskiego za jego osiągnięcia, Paweł oraz jego opiekunowie 

poinformowali o zdobytych medalach i odznaczeniach informując iż jest 

wzorowym uczestnikiem terapii zajęciowej w Jędrzejowie . Otrzymał nagrodę      

w postaci roweru od Urzędu Gminy . 

- radny Adamczyk Ryszard – został zgłoszony protest w sprawie palenia opon na 

terenie Rembiechowy, Kanic , Węgleszyna jak również chodzi o bardzo poważne  

niebezpieczne skrzyżowanie w Oksie , został złożony wniosek o zmianę 

skrzyżowania  gdzie otrzymał informację że wniosek został przyjęty do realizacji 

lecz nadal nic się nie dzieje, kierowcy są prowokowani nakazem drogi ponieważ 

widzą dalszą część drogi jadąc prosto, jest to również zadanie gminy, zdarzenia 

są poważne i należy coś z tym zrobić gdyż jest bardzo duże zagrożenie dla 

naszych obywateli. 

- radny z Zalesia Jacek Malinowski -  aby przenieś lustro z Lipna do Zalesia obok 

Naporowskiego, gdyż w Lipnie zostały wycięte drzewa i widoczność jest dobra 

oraz poprawić wykonany rów w roku ubiegłym przy drodze powiatowej ponieważ 

obsypuje się 

- sołtys z Rembiechowy Katarzyna Stępień – podziękowała Wójtowi za udział      

w programie,, Wygraj Szansę „ w którym uczestniczyła  jej córka gdzie zajęła        

I miejsce, za udostępnienie autokaru oraz Pani Dyrektor z Węgleszyna za udział 

dzieci szkolnych w tym programie które kibicowały jej córce. 

                                                                                              
Ad. 4. 

Informację o podjętych zadaniach między Sesjami przedstawił Wójt Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 



 Ad. 5. 

 Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Jędrzejowie została przysłana pocztą, 

więc została skserowana i rozdana sołtysom i radnym .Sekretarz Gminy Pani 

Jolanta Wróbel poinformowała że Dyrektor Urzędu Pracy musiał wziąć udział      

w Sesji Rady Powiatu, omówiła przedstawioną tabelkę informując iż spada 

bezrobocie na terenie naszej gminy oraz Powiatu ,o zatrudnieniu w Urzędzie 

Gminy pracowników  interwencyjnych .publicznych oraz stażystów  gdzie na 

dzień dzisiejszy w Urzędzie jest zatrudnionych 21 osób. 

 

Ad. 6 

Informację o wpływach z podatków i opłat lokalnych oraz umorzeniach                        

i zwolnieniach podatkowych za 2016 rok przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Małek – informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Ad. 7. 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Oksie za 

2016 rok przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani 

Mirosława Kwaterska – informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej  w Oksie za 2016 rok 

przedstawiła Kierownik Biblioteki Pani Anna Kaczmarczyk. Informacja stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwał w sprawie : 

-zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2016 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zakładu Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej w Oksie za 2016 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Oksa  z wykonania budżetu za 2016 

rok 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Ryszard Adamczyk przedstawił 

wniosek  Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Oksie z dnia 27 kwietnia 2017 roku 



w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Oksa, protokół Komisji 

Rewizyjnej  z głosowania wniosku o udzielenie absolutorium oraz uchwałę           

Nr 49/2017 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                     

w Kielcach z dnia 5 maja 2017 roku w sprawie opinii o wniosku komisji 

rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium. Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej po zapoznaniu się ze wszystkimi procedurami składa wniosek                

o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni. 

Wójt Gminy podziękował za udzielenie absolutorium  , za zgodną współpracę        

z Radą.  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2017-2020 

  za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmiany w budżecie gminy na 2017 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- przekazania skargi Komisji Rewizyjnej 

W tej sprawie zabrał głos radny Adamczyk który poinformował iż uchwała jest 

zbyt lakoniczna i nie precyzyjna, proponuje by zmienić §2 uchwały dopisując         

,, przesłaną przez Wojewodę Świętokrzyskiego pismem IR.III.1410.I.2017 z dnia 

24.II.2017r.”   oraz że skarga dotyczy bezpańskich psów. 

W tej sprawie zabrała głos Sekretarz która wyjaśniała kolejność przesłanych pism 

do Wojewody Świętokrzyskiego, informując iż  Pan Chmielewski Witold  wysłał 

skargę do Wojewody dnia 6.II.2017 roku, gdzie Wojewoda skargę tą przysłała do 

Urzędu dnia 24.II.2017r. Urząd Gminy udzielił odpowiedzi na skargę dnia                 

6 marca 2017 roku. Na ręce Przewodniczącego Rady Gminy wpłynęła skarga od 

Wojewody  wysłana dnia 24.II 2017r.dotycząca ignorowania przez Urząd Gminy 

problemu bezpańskich psów błąkających się po terenie gminy, na którą nie 

udzielono odpowiedzi ponieważ Przewodniczący Rady nie doczytał skargi do 

końca sugerując się odpowiedzią już udzieloną przez Wójta Gminy na temat 

bezpańskich psów. 

- radny Adamczyk – skarga dotyczyła trzech osób tj. Sekretarz, Wójta oraz Pani 

Świercz, Pani Wojewoda określiła działanie  i Komisja Rewizyjna rozpatrzy 

działanie na Wójta Gminy natomiast nie będzie się zajmowała skargą Sekretarz     

i Świercz oraz należy udzielić informacji dotyczącej przeterminowania                     

w udzieleniu odpowiedzi. 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 



- sołtys z Tyńca Pani Laprus – żeby pisać skargi to trzeba być samemu w 

porządku, Pan Chmielewski ma nie w pełni ogrodzoną posesję i psy wchodzą oraz 

nie jest ogrodzony staw w pobliżu którego będzie wypasała bydło 

- Wójt Gminy – całym winowajcą jestem ja, pełniłem różne funkcje lecz,,hycla” 

nie pełniłem i być może nie będę. 

- uchwała w sprawie przystąpienie gminy Oksa do organizowanej Powiatowej 

Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- przyjęcia do realizacji, Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Oksa na 

lata 2017-2020 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

Ad.10. 

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali: 

-radny Adamczyk poinformował iż od dnia 6 czerwca 2017 r. planuje urlop, więc 

proponuje członkom Komisji Rewizyjnej by na tej sali odbyła się Komisja 

Rewizyjna na którą jest przygotowany, zaprasza na posiedzenie Wójta, 

Przewodniczącego Rady, Sekretarz, członków Komisji oraz sołtysów z Tyńca, 

radną z Tyńca i Pana Chmielewskiego oraz pozostałych którzy chcą zostać na 

posiedzeniu. Poinformował również aby skontaktować się z Komisariatem              

w Małogoszczu by kontrolowali park w Oksie  ponieważ został obtoczony 

streczem z różnymi napisami oraz zostały napisane wulgaryzmy na ścianie 

budynku Druha Wrońskiego . 

Wniosek ten został poddany pod głosowanie -  wszyscy członkowie byli za 

przyjęciem wniosku. 

- zabrał głos Chmielewski – informując iż  w piśmie do Wojewody nie było że 

skarży się na Panią Annę Świercz  ponieważ ją bardzo szanuje i przeprasza jeżeli 

to zabrzmiało że skarży na nią która została zgromiona przez Radcę Prawnego w 

jego obecności  

- Różański Mieczysław z Kanic – mieszkańcy szkoły w Kanicach skarżą się że 

przecieka dach, jest grzyb na ścianach, osoby te dają poczucie bezpieczeństwa 

temu budynkowi, obecność ich jest bardzo dobra by to istniało i funkcjonowało 

oraz aby usunąć  żywopłot by dokonać ogrodzenia. 

- sołtys z Tyńca Laprus  aby wykosić obok źródełka w Tyńcu 

- Chmielewski Witold – w Tyńcu są również palacze opon , za mostem jest dużo 

drutu wypalonego , są  zniszczone i zarośnięte znaki drogowe, monituje                      



u Wojewody ponieważ brak jest zjawisk prewencyjnych , nie  jest osobą złośliwą 

z każdym współpracuje 

- radny Kolekta Krzysztof – czy będzie dalej chodnik na ul. Włoszczowskiej 

-sołtys z Zakrzowa Banaś – bardzo psuje drogę  od Oksy Nadleśnictwo przez 

ciągnięcie drzewa 

- sołtys z Tyńca Kot – aby wyciąć krzewy wzdłuż drogi obok Góry 

- radny  Adamczyk – aby przeczyścić dreny i zrobić odwodnienie drogi Leśnej za 

Brodkiem 

- sołtys z Pawęzowa Kot – aby przesunąć słupa energetycznego w inne miejsce 

- radny Popiół – czy będzie internet w kierunku Młynka 

Ad. 11 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych: 

- radnemu z Oksy – corocznie jako Straż mamy zgłoszenie o paleniu opon, 

wystosujemy ogłoszenie  do sołtysów o niepodchodzenie do tradycji, odnośnie 

skrzyżowania – jest to temat bardzo ważny dla uczestników drogi lecz sprawy się 

przedłużają, trzeba wykupić to miejsce i dom i przekazać do Świętokrzyskiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich lecz nie wiadomo jak podejdą do tego właściciele. 

Można  skierować  ruch jednokierunkowy lecz co zrobić z targiem , jest  szkoła. 

- radnemu z Zalesia – lipy zostały wycięte i być może lustro nie spełnia swojej 

roli, zgłosimy Komisji ds. organizacji ruchu i być może będzie przeniesione, co 

do rowu zgłosimy do Zarządu Dróg Powiatowych w Jędrzejowie. 

- radnemu z Oksy – odnośnie patroli parku wystosujemy pismo do Komisariatu 

Małogoszcz 

- radnemu z Kanic – temat ten jest nam znany, postaramy się naprawić dach oraz 

usuniemy żywopłot 

- sołtysowi z Tyńca – obok źródełka zostanie wykoszone 

- sołtysowi z Tyńca Kolonii – krzewy zostaną wycięte 

- radnemu z Oksy – w tym roku  nie będzie dalej robiony chodnik 

- sołtysowi w Zakrzowa – w sprawie drogi zwrócimy się  do Nadleśnictwa 

- sołtysowi z Pawęzowa – jest to bardzo duży koszt około 8 tys. zł, jeżeli są 

pieniądze z funduszu sołeckiego to zlecimy  przeniesienie słupa firmie która 

wykonuje konserwację oświetlenia ulicznego 



- radnemu z Węgleszyna – skontaktuje się z firmą w sprawie internetu 

Zabrała głos Sekretarz która zapoznała z zaproszeniem na Sołtysa Roku 

informując iż sołtysem roku został Kot Krzysztof z Pawęzowa. Odczytała  

odpowiedzi na apele w sprawie: 

- przywrócenia funkcjonowania Rejonu Energetycznego w Jędrzejowie, 

- likwidacji powiatowych inspektoratów nadzoru budowlanego, jak również 

zapoznała z pismem Urzędu Miejskiego w Jędrzejowie w sprawie wypowiedzenia 

się w przedmiocie partycypacji gminy Oksa w budowie na terenie gminy 

Jędrzejów targowiska zwierzęcego. W tej sprawie zabrał głos radny Różański – 

informując , iż około dwa lata temu była taka prośba w tej sprawie, w myśl 

nowych przepisów prawnych handel zwierzętami odbywa się na innych zasadach. 

Pod koniec obrad Sesji zabrał głos Przewodniczący Rady prosząc Wójta                    

o zmotywowanie się do kandydowania na następną kadencję. Natomiast radny 

Adamczyk odniósł się do tej wypowiedzi twierdząc, by nie robił ostrej kampanii 

bo takim miejscem nie jest Sesja Rady Gminy. 

 

 

 

     W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji  Przewodniczący Rady 

podziękował za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant: J. Mróz. 

 

 

 


